
 

Protokół Nr XXVIII/2020 
z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 28 października 2020 roku 
 

Otwarcia obrad sesji zdalnej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Sędziszów Adam 
Mysiara. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, iż obecnych jest 14 radnych sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji. 
Nieobecna radna – wiceprzewodnicząca Aneta Konieczna. 
 
Ad. 2  
Na sekretarza obrad wyjątkowo ze względu na zdalny sposób obradowania, zaproponował 
wiceprzewodniczącego RM Dariusza Juszczyka– wyraził zgodę. 
Głosowanie 
13 głosów – za  
1 głos – wstrzymujący się 
Jedna radna nieobecna. 
 
Radny R. Dębicki: 
Czy sesja jest transmitowana on-line? 
Pan Przewodniczący: 
Tak. 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Radny J. Chmielarski: 
Dlaczego porządek obrad był udostępniony dopiero wczoraj? 
Radny R. Dębicki: 
Co się dzieje odnośnie Statutu Gminy, zmian? Powinniśmy jak najszybciej zacząć działać za 
ich wprowadzeniem. 
W związku z powyższym wnioskuję o powołanie 3 osób do Komisji w sprawie zmian w 
Statucie. Po 1 osobie z każdego klubu plus osoba niezrzeszona.  
 
Pan Przewodniczący przedstawił wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad: 

1. Uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej 
przebiegu. 

Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie. 
Pan Burmistrz: 
Odnośnie wniosku Pana Dębickiego, formalności nie są dopełnione zgodnie z art. 22 Statutu. 
Radny P. Jaros: 
W taki razie całkowicie popieram wniosek radnego Rafała Dębickiego. 
Radny W. Tabor: 
Poprzednia sekretarz przygotowała przecież projekt zmian w Statucie. 
Radny J. Jaworski: 
Niech Komisja się proporcjonalnie do liczby członków Klubu. Z naszego Klubu niech będzie 
2 członków. 
Radny R. Dębicki: 
Prace nad Statutem i tak będą prowadzone w Komisjach stałych. 



Komisja niech posiada po 2 jednym członku z każdego klubu. Zgodnie z zapisami w aktach 
normatywnych. Ma ona charakter nadzorujący. Nie widzę potrzeby większej ilości członków 
w Komisji, bo przecież jest pandemia.  
 
Radny P. Jaros: 
Komisja doraźna pracuje nad projektem, później pracują komisje całościowo, a na końcu cała 
Rada Miejska. 
Przegłosujmy to i zacznijmy działać na tym projektem. Wszystko będziemy analizować przy 
pomocy Pani Sekretarz.  
Radny J. Chmielarski: 
Wniosek jest zasadny. Nie przedłużajmy tego.  
Pan Przewodniczący: 
Poddaje wniosek Radnego P. Jarosa i Radnego R. Debickiego pod głosowanie. 
Głosowanie w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej:  

1. 13 głosów – ZA. 
2. 1 głos – przeciw – Radny Jakub Kubiec. 

Pan Przewodniczący 
- zaproponował wprowadzenie uchwał jako pkt. 17 i pkt. 18 – Komisja Statutowa. 
 
Ad. 3  
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami. 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.  
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2019/2020. 
7. Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XII/104/2019 Rady Miejskiej 

Sędziszów z dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków na terenie Gminy 
Sędziszów. 

8. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz określenia stawki opłaty podwyższonej. 

9. Uchwała w sprawie ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej 
pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych na terenie 
nieruchomości. 

10. Uchwała w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 
kompostowniku przydomowym. 

11. Uchwała w sprawie uchwalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości, na której znajduje się domek 
letniskowy lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe. 

12. Uchwała w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

13. Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych, 



oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Sędziszów. 

14. Uchwała w sprawie uregulowania zakresu działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Sędziszowie. 

15. Uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sędziszów 
na 2020-2030.  

16. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok. 
17. Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej 

przebiegu. 

18. Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. 
19. Wolne wnioski i dyskusja. 
20.  Zamknięcie obrad. 

Głosowanie za przyjęciem porządku obrad: 
14 głosów ZA. 
 
Ad. 4  
Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu poprzedniej sesji? 
Brak uwag. 
Głosowanie za przyjęciem protokołu: 14 głosów ZA. 
 
Ad. 5 
Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy za okres od XXVII sesji Rady. 
Z informacji, które otrzymałem to porządek obrad był udostępniony w dniu 23.10.2020 r. na 
stronie BIP. A w dniu wczorajszym na stronie internetowej. Wszystko z zachowaniem 
terminów.  
Radny J. Chmielarski: 
Termin realizacji wodociągu w Łowini? Kiedy był odbiór? Kierownik nic nie mówił na ten 
temat jak z nim rozmawiałem. Według moich informacji jest 8 dni po terminie, więc wbrew 
temu co Pan Burmistrz przedstawia, nie jest zgodnie z harmonogramem.  
Kolejne pytanie, kiedy w tym 1 gospodarstwie będzie zrobiony wodociąg? Za rok będą 
problemy, bo zabraknie podłączeń. Proszę zwrócić się do Zarządu Dróg Powiatowych o te 
kilka przepustów. Z tego co wiem to nie będzie tyle osób.  
Czy był zrobiony aneks do umowy o wodociąg w sprawie przedłużenia terminu? 
Kolejna sprawa, albo zakładamy lampy wszystkim albo nie zakładamy nikomu. 
Z tego co wiem to się zgłaszają firmy do montażu instalacji fotowoltaicznej. Jak jest z tym? 
Pan Burmistrz: 
Na tym spotkaniu wiejskim merytorycznym, była bardzo duża frekwencja. Wszystkie 
trudności, niejasności były omawiane, wyjaśniane. Przychodzi sesja i nagle pojawia się drugie 
oblecze Radnego Jarosława Chmielarskiego. Czuję się tak jakbym miał do czynienia z dwoma 
różnymi Panami Chmielarskimi. Ludzie mają okazję wysłuchać co się dzieje w Gminie. 
Wodociąg w Łowini – realizuje go ZUK. Poproszę o wyjaśnienia Pana Prezesa, bo to oni 
podpisywali umowę. Może będzie uzupełnienia na projekt wodociągu. Większość przepustów 
pod drogami są ujęte w projekcie. Kilka faktycznie było pominięte, ale nie warto 
rozdrapywać.  
Fotowoltaika – tu zgłaszają się samodzielnie rolnicy i my podajemy informacje firmom, które 
mamy w systemie. 
Jesteśmy w czołówce w związku z zarządzaniem zasobami własnymi gminnymi. Nie mamy 
należności przeterminowanych. W Gminie jest wszystko poukładane.  
Pan Przewodniczący: 
Czy ktoś jeszcze ma pytania? 



Bardzo proszę o wyłączenie mikrofonu Panu Chmielarskiemu. Ma to związek z odebraniem 
głosu Panu Radnemu i nie przystosowaniem się Pana Radnego do tego.   
Radny R. Dębicki: 
Czy może Pan przekazać to pismo Pani z Obsługi Rady i ona Nam przekaże? Chodzi o pismo 
do MGOZ. 
Pan Burmistrz: 
Odczytuje treść pisma od Kierownika MGOZ. 
 
Radny R. Dębicki: 
Ale chodziło mi o pismo, które Pan Burmistrz skierował do Kierownika MGOZ. 
Nieleczone zachorowania innego rodzaju kończą się niestety śmiercią.  
Statut Ośrodka mówi jasno kto sprawuje władze na MGOZ. To Rada Miejska. 
Lekarze przyjmując prywatnie nie boją się. Apeluję, żebyśmy nakazali MGOZ o pracę, 
Ośrodek jest odpowiedzialny za zdrowie i życie mieszkańców.  
Gdzie ten remont jest realizowany? Dochodzą do mnie informację, że Urząd chce 
sprywatyzować MGOZ w Sędziszowie.  
Pan Burmistrz: 
Sam nie wiem jak już to określić. To jest kompletna nieprawda, bzdura odnośnie 
prywatyzacji. Z nikim nigdy nie było takiej rozmowy na ten temat. Praca Kierownika jest 
oddana. Wygospodarował 100 000 zł przez MGOZ na ten remont.  
Przedstawia pismo skierowane z Urzędu do Kierownika MGOZ. 
Radny R. Dębicki: 
Ludzie oczekują od Nas efektu. A nic nie jest ruszone, stoimy w miejscu w tej sprawie. 
Radny J. Kubiec: 
Dużo mamy wątpliwości, obaw. Trzeba zobaczyć jak pracuje Służba Zdrowia w trakcie 
pandemii, to tak jakby w trakcie wojny. Znam wielu lekarzy, ratowników  medycznych, 
którzy pracują ponad normę. Ktoś musi  czekać np. 16 godzin w karetce. To są dramatyczne 
decyzje. Nie jest dobrze w obecnych czasach. Każdy widzi, że jest źle. Do lekarzy i 
ratowników medycznych możemy mieć jak najmniej pretensji. Oni nie są niczemu winni.  
Pan Przewodniczący: 
Zgadzam się. Każdy będzie miał swoje myśli, rozmyślania, sugestie. Ale warto zauważyć ile 
stoi teraz pustych sanatoriów, żeby tam zrobić miejsce dla pacjentów.  
Kto ma jeszcze pytania? 
Radny A. Stępień: 
Odbiór opon rolniczych. Kiedy i gdzie? I czy można się jeszcze dopisać do listy? 
Pan Burmistrz: 
Nie ma terminu wyznaczonego jeszcze. Jeżeli ktoś ma taką potrzebę to może się jeszcze 
dopisać.  
 
Ad. 6  
Pan Przewodniczący przedstawia Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 
2019/2020.  
 
Ad. 7 
Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XII/104/2019 Rady Miejskiej Sędziszów z 
dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków 
i zasad korzystania z przystanków na terenie Gminy Sędziszów. 
Czy są pytania? 
Brak pytań. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie. 



 
Ad. 8  
Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty oraz określenia stawki opłaty podwyższonej. 
Czy są pytania? 
Brak pytań. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie.  
 
Ad. 9  
Uchwała w sprawie ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności, 
przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości. 
Czy są pytania? 
Brak pytań. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie. 
 
Ad. 10 
Uchwała w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym. 
Czy są pytania? 
Radny A. Stępień: 
Jak ma wyglądać ten kompostownik? Murowany, drewniany, dołek w ziemi? 
Pan Burmistrz: 
Na dzisiaj nie ma sposobu budowy kompostownika. Nie jest określone.  
Radny J. Chmielarski: 
A skąd ta 1 zł? 
Pan Burmistrz: 
Na dzisiaj proponujemy najniższą kwotę do obniżki. Jak będzie przetarg na kolejne lata, np. 
na tony to wtedy będzie większa wartość, jakąś inną kwotę się przyjmie.  
Radny J. Chmielarski: 
Ta 1 zł to za mało. Na wsiach dużo osób kompostuje. 
Pan Burmistrz: 
Na dzisiaj mamy ryczałt i tyle możemy zaproponować. Jak będzie nowy przetarg to będziemy 
myśleć.  
Radny J. Strzelec: 
Czy każdy musi złożyć deklarację. 
Pan Burmistrz: 
Deklaracji nie trzeba wtedy kiedy ktoś już ma segregację. Ale jeżeli chce jeszcze 
kompostowni to musi złożyć deklarację. 
Przewodniczący stwierdza brak pytań. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie.  
 
Ad. 11 
Uchwała w sprawie uchwalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi za rok od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub od innej 
nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 
Czy są pytania? 
Radny J. Jaworski: 



W kalkulacji jest ujęte, że mamy 20 domków letniskowych. Czy to nie jest za mało 
wskazane? Czy ta ewidencja jest szczegółowa? 
Pan Burmistrz: 
Są kontrole tego. My je prowadzimy.  
Brak więcej pytań. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie. 
 
Ad. 12 
Uchwała w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 
Czy są pytania? 
Brak pytań. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie. 
 
Ad. 13  
Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych, oraz 
właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Sędziszów. 
Czy są pytania? 
Brak pytań. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie. 
 
Ad. 14  
Uchwała w sprawie uregulowania zakresu działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Sędziszowie. 
Czy są pytania?  
Brak pytań. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie. 
 
Ad. 15 
Pani Skarbnik przedstawia projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Sędziszów na 2020-2030. 
Czy są pytania? 
Brak pytań. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie. 
 
Ad. 16  
Pani Skarbnik przedstawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok. 
Czy są pytania? 
Brak pytań. 
Głosowanie 14 głosów ZA, jednogłośnie. 
 
Ad. 17  
Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 
Czy są pytania? 
Brak pytań. 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie. 
Radny W. Tabor: 



Dziękuję Panu Burmistrzowi oraz Zarządowi Jędrzejów. Ten przejazd powstał jak była droga 
budowana kolejowa Sędziszów – Kraków. 
 
Ad. 18 
Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. 
Czy są pytania? 
 
Radny J. Kubiec: 
Z której strony to się zaczyna? Wcześnie nie było takiej komisji. Kiedy takie spotkanie? 
Pan Burmistrz: 
Jako ciało wykonawcze skierowaliśmy projekt zmian do radnych w 2019 r. Do tej pory nie 
było woli szybkiego procedowania. 
Ostatnimi czasy podjęliśmy się tego procedowania z godnie z przepisami.  
Wiele wątpliwości zrodziło się w czasie pandemii. Czy jest możliwość wprowadzenia 
przepisu dla seniorów, sesji zdalnej? I to Nas wstrzymało. Projekt jest wstępnie gotowy.  
Komisja Rewizyjna – dużo gmin ma podobne zapisy w Statutach jak my, już nawet po tych 
zmianach co chcemy wprowadzić.  
Radny R. Dębicki: 
Wszystko się zgadza. Pamiętam jak poprzednia Sekretarz prosiła o pracę nad tymi zmianami. 
Jest duża rola Radnych, Burmistrza, Sekretarz. Komisja będzie miała rolę spinającą to 
wszystko w całość, co usprawni - Nam Radnym - pracę. 
Radny J. Wiencek: 
Dajmy sobie czas, żeby wytypować te 3 osoby. 
Radny R. Dębicki: 
Naszą intencją jest jak najszybciej powołać taką Komisję. Nie widzę problemu, żeby 
wytypować te 3 osoby, dzisiaj podać propozycję na sesji. 
Pan Przewodniczący: 
Proponuję pierwszą osobę – Radny Jan Wiencek. 
Radny J. Wiencek: 
Tak, wyrażam zgodę.  
Radny P. Jaros: 
Proponuję Radnego Rafała Dębickiego. 
Radny R. Dębicki: 
Tak, wyrażam zgodę. 
Radny J. Strzelec: 
Z niezrzeszonych proponuję Radną Bożenę Wójcik. 
Radna B. Wójcik: 
Tak, wyrażam zgodę. 
 
Głosowanie: 14 głosów ZA, jednogłośnie.  
 
Ad. 19 
Wolne wnioski i dyskusja. 
Pan Przewodniczący odczytuję propozycję odpowiedzi na pismo Pana Artura Blicharskiego. 
 
Radny J. Chmielarski: 
Kiedy będzie wysłana ta odpowiedź do Pana Blicharskiego? 
Pan Przewodniczący: 
Pismo zostanie wysłane po sesji. 
 



Radny J. Wiencek: 
- usprawnić, wyremontować znaki z nazwami ulic. 
- oczyścić ulice przy krawężnikach, te z bocznych ulic również. 
Radny J. Chmielarski: 
- malowanie świetlicy. 
- czy był aneks o przedłużenie terminu robót przy wodociągu? 
- wizja lokalna przy drodze Pana Juźwika i Pana Rosoła, jak Pan Burmistrz to widzi? 
- zgłoszenie 2 lamp w Wojciechowicach. 
- remont dachu świetlicy w Sosnowcu. Blacha jest kupiona. 
- wycięcie krzaków w parku w Pawłowicach. 
- lampy w Łowini w kierunku Wojciechowic świecą tylko do godz. 21. 
- dlaczego te ściany w nowym budynku Urzędu na samej górze są spękane? 
Radny K. Prusek: 
- posprzątanie przystanku, chociaż raz w miesiącu; przyśpieszyć montaż kamer na przystanku. 
- śmieci gabarytowe nadal stoją przy drodze.  
- naprawić drogę (ubytki) od stacji do Czekaja. 
- naprawić zjazd na drogę w stronę Czekaja. 
- prośba o nieutrudnianie rolnikom odnośnie kompostownika. 
Radny R. Dębicki: 
- odnośnie barierki na Skarpie, czy było coś zrobione? 
- wyciąć krzaki między Skarpą a ul. Leśną. 
- udrażnianie kratek ul. Leśna, ul. Kwiatowa. 
- jaki zakres materiałów będzie przesyłane na służbowe maile. 
- czy radni mogą korzystać i kontaktować się poprzez program ZOOM. 
- proszę żeby obraz sesji zdalnej był transmitowany z ekranu komputera, bo nie widać 
wyraźnie. 
Radny J. Strzelec: 
- Przełaj Podlesie – jeszcze nieskończone. 
- świetlica w Czekaju, czy ogrodzenie będzie robione? 
- oświetlenie uliczne we Mstyczowie. Pan Stachurka i Pan Rokicki. 
Radny A. Stępień: 
- droga powiatowa nie jest zrobiona. 
- rów jest całkowicie zamulony w Zielonkach, woda spływa pod Kaplicę. 
- do tej pory nie ma tych rozkładów jazdy. 
- chodni nie został poprawiony, jest niebezpieczny. 
- kiedy będzie ten geodeta co miał być? 
Radny W. Tabor: 
- znaki z nr domów na wsiach są już blade. 
- jak będzie zwyżka to proszę o informowanie sołtysów lub radnych. 
Radna B. Wójcik: 
- czy odbyło się spotkanie w sprawie osłon? Miało być we wrześniu. 
Radny J. Chmielarski: 
- dlaczego te ściany gdzie siedzimy obecnie są takie popękane? Czy budynek się nie zawali? 
  
Pan Burmistrz: 
Odpowiedzi: 
1. Radny J. Wiencek:  
- zwróciliśmy się do firmy z Kielc o wykonanie wszystkich znaków, ale jeszcze nie 
rozpoczęła pracy. 
- tak jak co roku, ulice zostaną posprzątane przed zimą. 



2. Radny J. Chmielarski: Przed wygłoszeniem oskarżeń Panie Radny proszę oprzeć się o 
przepisy prawa oraz stan faktyczny. Odnośnie do Pana pytań, zagadnień:   
- malowanie – wchodzą w poniedziałek na wykonanie. 
- był aneks o przedłużenie terminu. 
- wizja lokalna – Pan Burmistrz był z Naczelnikiem, nie ma opcji, że 0,5 m wchodzi w 
działkę, wszystko się zgadza geodezyjnie. 
- nie wiadomo kiedy lampy w Wojciechowicach. 
- świetlica w Sosnowcu – jest zgłoszona do termomodernizacja, ale nie wiadomo czy się uda. 
- park Pawłowice – większość jest zrobiona. W parku zabytkowym nie wolno podcinać bez 
zgody konserwatora. 
- lampy w Łowini- zgłosimy o przedłużenie do 23 tak jak wszędzie.  
- budynek Urzędu się nie zawali, jest bezpiecznie. 
3. Radny K. Prusek: 
- trudno by było sprzątać przystanki. 
- będziemy zgłaszać do firm odbiór gabarytów. 
- musi być ten kompostownik zgodnie z ustawą. 
- drogi zgłosimy i zrobimy. 
4.Radny R. Dębicki: 
- udrażnianie kratek – jeszcze nie, ale będzie zrobione przed zimą. 
- odnośnie materiałów przesyłanych na maile to należy jeszcze dogadać.  
- można korzystać z tego programu ZOOM poza sesją. 
- odnośnie transmisji z ekranu komputera – informatyk sprawdzi. 
- barierki na Skarpie są zrobione już dawno.  
5. Radny J. Strzelec: 
- zebranie wiejskie- przeznaczyli część pieniędzy na ogrodzenie. 
- oświetlenie uliczne – oszczędnie w tym roku. 
- system 122 ma swój zakres, tryb działania. Dyspozytor jeżeli wzywa OSP to na Nas 
znajduje się obowiązek zapłaty. 
6. Radny A. Stępień: 
- poprosimy żeby udrożnili. 
- nie wiadomo co z tymi przewoźnikami zrobić, było proszone o rozkłady już parę razy. 
- chodnik poprawimy. 
- geodeta będzie – następny termin 30.11. 
7. Radny W. Tabor: 
- jeżeli coś brakuje to proszę zgłaszać. 
- na razie są obcinane krzaki, zwyżka będzie później – powiadomimy. 
8. Radny B. Wójcik: 
- formalnego spotkania nie było. Po analizie na razie nie planujemy dodatkowych osłon. 
 
Pan Przewodniczący: 
Podsumowując, Panie Burmistrzu będzie najlepiej, jeżeli Pan zaplanuje przyszłość dokładnie.  
Radny J. Wiencek: 
Nie zaczynajmy tych wycieczek słownych. Bo najpierw zaczynacie, a później się bronicie, nie 
chcecie wyjaśnień od Pana Burmistrza itp.  
Radny J. Chmielarski: 
Nie jest wcale tak fajnie u Nas w Gminie. Mam porównanie do innych miejscowości.  
Radny J. Jaworski: 
Czy ktoś ma zasuwy indywidualnie dla każdego gospodarstwa? Nie. Mieliśmy sami o to 
zadbać. 
Pan Burmistrz: 



Przed 2006 r. inne przepisy obowiązywały. Sąd Najwyższy wypowiadał się co to są 
przyłącza. Gminy nie finansują zasuw.  
Radny J. Jaworski: 
Mam jeszcze jedno pytanie. Czy można własnym samochodem dowozić do Zagorzyc? 
Pan Burmistrz: 
Każdy może sam. My podpisujemy umowę i zwracamy pieniądze. Ten jest ten przelicznik 
inny, jest mniejszy zwrot.  
 
 
Ad. 20 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXVIII sesji Rady 
Miejskiej. 
 
Na tym protokół zakończono 
 
 
Protokołowała                                          Sekretarz                                           Przewodniczył 
 
 
 
 
 


